
Strona 1 z 7 
 

PROTOKÓŁ  
z  IV SESJI RADY GMINY  BRĄSZEWICE 
odbytej w dniu 22 stycznia 2015 roku 

w sali konferencyjnej przy Publicznej Bibliotece w Brąszewicach 

 
Otwarcie obrad – godz. 10, zamknięcie – godz. 1330. 

Na ustawowy stan rady – 15 radnych, udział w obradach brało 14 radnych – lista obecności w 
załączeniu do protokołu.  

Nieobecny radny – Ryszard Kurzaj. 

 

Obradom przewodniczył Przewodniczący Rady Gminy – radny Adam Sowizdrzał. 

 

W obradach udział brali: 

 

Wójt Gminy – Karol Misiak 

Sekretarz Gminy – Renata Plucińska  

Skarbnik Gminy – Krzesisława Kamińska 

Kierownik Ref. Infrastruktury Technicznej – Agnieszka Drzazga 

Wicewojewoda Łódzki – Jarosław Klimas 

Sołtys sołectwa Bukowiec – Wiesław Kontowski  

Sołtys sołectwa Chajew – Zdzisława Komenda 

Kierownik Ref. OSSIO – Teresa Gałązka 

Dyrektor GBP w Brąszewicach – Janina Owczarek 

Kierownik GOPS w Brąszewicach – Teresa Płucienniczak 

Inspektor ds. informatyki i działalności gosp. – Sylwester Domagała 

 

PORZĄDEK OBRAD 

 

1. Otwarcie obrad IV sesji Rady Gminy. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z obrad III sesji Rady Gminy. 

4. Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie między sesjami. 

5. Interpelacje i zapytania radnych. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2015 rok. 

7. Podjęcie deklaracji w sprawie zabezpieczenia środków finansowych na zakup samochodu 
bojowego lekkiego dla Ochotniczej Straży Pożarnej w Chajewie. 

8. Sprawy różne. 

9. Wręczenie przez Wojewodę Łódzkiego Medali za Długoletnią Służbę. 

10. Zamknięcie obrad IV sesji Rady Gminy. 

 

Ad. 1  

Po stwierdzeniu prawomocności obrad na podstawie listy obecności, otwarcia obrad IV sesji Rady 
Gminy dokonał przewodniczący rady Pan Adam Sowizdrzał. Powitał radnych oraz zaproszonych gości 
biorących udział w obradach.  

Wójt Gminy – Karol Misiak – zwrócił się do radnych z wnioskiem w sprawie zmiany porządku obrad tj.  

1) wykreślenie pkt 3 ze względu na niedostarczenie protokołu z III sesji do radnych, 
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2) przesunięcie pkt 9 na pkt 3 aby nie zatrzymywać Pana Wicewojewody Jarosława Klimasa, 
którego wzywają obowiązki służbowe. 

 

PORZĄDEK  OBRAD  ( po zmianach ) 

1. Otwarcie obrad IV sesji Rady Gminy. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Wręczenie przez Wojewodę Łódzkiego Medali za Długoletnią Służbę. 

4. Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie między sesjami. 

5. Interpelacje i zapytania radnych. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2015 rok. 

7. Podjęcie deklaracji w sprawie zabezpieczenia środków finansowych na zakup samochodu 
bojowego lekkiego dla Ochotniczej Straży Pożarnej w Chajewie. 

8. Sprawy różne. 

9. Zamknięcie obrad IV sesji Rady Gminy. 

 

Ad. 2   

Przewodniczący rady przedstawił proponowany po zmianach porządek obrad i poddał głosowaniu 
wniosek o jego przyjęcie. Rada nie wniosła zastrzeżeń i opowiedziała się jednogłośnie za przyjęciem 
porządku obrad. W głosowaniu wzięło udział 14 radnych obecnych na sali obrad.  

Porządek obrad IV sesji Rady Gminy przedstawia się jak wyżej. 

 

Ad. 3 

Wicewojewoda Łódzki Pan Jarosław Klimas w imieniu Prezydenta Rzeczpospolitej Polskiej wręczył 
Medale za Długoletnią Służbę, pogratulował i złożył życzenia dalszych sukcesów w życiu zawodowym i 
prywatnym. 

Odznaczeni zostali:  

Medal Złoty za Długoletnią Służbę: 

Teresa Gałązka – Kierownik Referatu Organizacyjnego, Spraw Społecznych i Obywatelskich w Urzędzie 
Gminy 

Janina Owczarek – Dyrektor Gminnej Biblioteki Publicznej w Brąszewicach 

Medal Srebrny za Długoletnia Służbę: 

Teresa Płucienniczak – Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Brąszewicach 

Medal Brązowy za Długoletnia Służbę: 

Sylwester Domagała – Inspektor ds. informatyki i działalności gospodarczej 

 

Wójt Gminy również pogratulował odznaczonym i przedstawił pokrótce pracowników i przebieg ich 
kariery zawodowej. Do gratulacji i życzeń dołączył Przewodniczący Rady Gminy. 

 

Radny Jerzy Ławniczak korzystając z obecności Wicewojewody skierował prośbę o zaangażowanie w 
prace nad poprawą obecnej trudnej sytuacji w rolnictwie. 

Wicewojewoda zapewnił, że zna obecne problemy w rolnictwie i obiecał zaangażowanie w prace nad 
rozwiązaniem tej sytuacji. 

Przewodniczący zarządził 15 minut przerwy, w czasie, której posiedzenie opuścił Wicewojewoda i 
odznaczeni pracownicy. 
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Ad. 4   

W sprawozdaniu ze swej działalności między sesjami w okresie od 30 grudnia 2014 roku  
do 21 stycznia 2015 roku, wójt poinformował:  

 

1. W dniu 9 stycznia 2015r. przygotowano oznakowanie przystanku PKS „na żądanie” w miejscowości 
Wojtyszki. 
2. Dokonano napraw oświetlenia drogowego miejscowościach Narty, Salamony, Bukowiec, Chajew, 
Błota, Godynice, Brąszewice, ul. Żychty, Żuraw. 
3. W dniach 12-21 stycznia 2015 roku dostarczono szlakę na drogi gminne w miejscowościach: Starce, 
Zagóra, Chajew,  Kamieniki, Kosatka. 
4. W dniu 20 stycznia 2015 r. naprawiono szlaką drogę do asfaltu w Salamonach do p. Fiłki. 
5.  W dniu 15.01.2015 r. o godzinie 12:15 nastąpiło otwarcie ofert na przetarg nieograniczony na: 
„Budowę sieci kanalizacji sanitarnej wraz z przyłączami w miejscowości Godynice i przełęcze. 
Przed otwarciem ofert Zmawiający podał kwotę, jaką zamierza przeznaczyć na sfinansowanie 
zamówienia, w wysokości  2 800 000,00zł. 
W przetargu złożono 10 ofert.  
6. Zostały przesłane zalecenia pokontrolne z kontroli kompleksowej gospodarki finansowej i zamówień 
publicznych w Gminie Brąszewice w latach 2011 -2014. 

 

Po wysłuchaniu sprawozdania wójta ze swej działalności między sesjami, radni biorący udział  
w sesji nie wnieśli do sprawozdania żadnych uwag. 

 

Ad. 5  
Radny Jan Stawirej – zapytał, czy Wójt Gminy zna warunki szlakowania dróg.  

Wójt Gminy Karol Misiak – poinformował radnych, że zna warunki, na jakich można używać szlaki do 
utwardzania dróg. Drogi są szlakowane tylko tam gdzie wilgotność na to pozwala, aby się nie pyliło - 
nie są szlakowane w miejscach zamieszkałych. Przykładem są drogi w Zagórze, w Chajewie i Czartoria-
Chajew i wiele innych. Poza tym po wzmocnieniu szlaką droga jest przykrywana i równana gminną 
równiarką. 

Radny Mariusz Kurzaj – dodał, że droga „miotlana” była niedawno szlakowana, co bardzo poprawiło 
jej jakość, ale prosi o wzmocnienie tego odcinka tłuczniem.  

Wójt Gminy Karol Misiak – droga będzie sukcesywnie wzmacniana tłuczniem, jednakże ze względu na 
Prawo Zamówień Publicznych Gmina nie może dzielić zamówienia na zakup kamienia. Na wiosnę 
będzie ogłaszany przetarg na taki zakup i będą czynione starania, aby również tą drogę wzmocnić. 

Radny Adam Sowizdrzał – dodał, że mieszkańcy w rozmowach mówią, że chcą, aby ich drogi były 
wzmacniane szlaką. 

Radny Grzegorz Kulig – zwrócił się z prośbą o interwencję w PZD o naprawę drogi powiatowej Starce – 
Robaszew. Również usunięcie drzew przy tej drodze poprawiłoby przejezdność.  

Wójt Gminy Karol Misiak –Kwestia ta była już ustnie przekazana Dyrektorowi PZD. Będzie w tej 
sprawie skierowane pismo do PZD z wnioskiem o naprawę tłuczniem. 

Radny Jerzy Ławniczak: 

 – przypomniał, że w ostatnim czasie miały miejsce dwa razy włamania do delikatesów w centrum 
Brąszewice. Poza tym na przystanku przy ul. Parkowej wieczorami i nocami gromadzi się tam młodzież, 
która głośno się zachowuje, dokonuje aktów wandalizmu i zagraża bezpieczeństwu mieszkańców. 
Radny uważa, że należy zwrócić uwagę Policji; 

- złożył interpelację o naprawę drogi Wojkowskiej – jest tam dużo dziur; 

- niedawno na Przyczałkach zostało przebudowane 180 m drogi, należy wziąć pod uwagę remont 
dalszej części; 

- na ul. Nierychlewskiego zostało zrobione z funduszu sołeckiego około 300 m nalewki na drodze, 
należy remontować dalszą część; 
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- na Przyczałkach (koniec drogi w kierunku Przerycia) jest bagno, należy porozmawiać z nadleśnictwem 
o wykopaniu rowu; 

- na Kosatce nie świecą się lampy; 

- na ul. Starowiejskiej przy przystanku LGD „Szlakiem Sieradzkiej e-Ski” z dwóch topól lecą gałęzie, 
które zagrażają bezpieczeństwu, należy usunąć te drzewa. 

 

Wójt Gminy Karol Misiak: 

- ul. Wojkowska(natrysk) nie mamy swojego sprzętu do naprawy natrysków, co roku są naprawiane 
wszystkie natryski i ubytki w asfaltach, tak też będzie w tym roku, ale dopiero po zwiększeniu środków 
na drogownictwo po podziale nadwyżki operacyjnej. Ulica Wojkowska na pewno nie będzie pominięta 
przy tych naprawach. 

- dziękuję za przypomnienie o topolach na Starowiejskiej, będzie wniosek do powiatu o wycinkę tych 
drzew. 

- sytuacje dot. włamań i problemów z młodzieżą są znane Policji. Na początku stycznia dwa razy 
zgłaszane do Policji były sytuacje powieszenia szczurów – pierwszy raz na drzwiach wejściowych do UG, 
drugi raz na przystanku przy ul. Parkowej. Jeśli będzie znieczulica społeczna nic nie pomoże.  

Radny Jan Stawirej – dobre było by zamieszczenie kamery na budynku remizy, aby monitorowała 
przystanek, poprosić przedsiębiorców by współfinansowali taki system. 

Wójt Gminy Karol Misiak: 

W tym roku będzie zamontowany system monitoringu na Urzędzie Gminy i okolicach cmentarza. 
Jestem otwarty na monitoring centrum, jeśli przedsiębiorcy chcieliby partycypować w kosztach według 
pomysłu Radnego Jana Stawireja. 

Radny Adam Laskowski – prosi o szlakę na drogę od Czartorii w stronę Chajewa i o wywyższene tej 
drogi. 

Radny Jacek Piotrowski – złożył interpelację o remont drogi w miejscowości Gałki oraz poinformował o 
dziurze na drodze Szymaszki – Salamony. 

Wójt Gminy Karol Misiak – na tej drodze jest problem z odwodnieniem, które wymaga kosztownej 
dokumentacji, przez wiele lat ta droga była zaniedbana. Będziemy nawozić ją kamieniem. 
Satysfakcjonujące było by zrobienie chociaż półkilometra drogi w tej kadencji. 
W sprawie dziury na drodze Szymaszki – Salamony będzie wysłana ekipa by doraźnie naprawić dziurę 
tłuczniem. 

Radna Grażyna Dobruchowska – prosi o szlakę i równiarkę na drogę od Godynic do Zagórcza (obok 
cmentarza) – są tam duże dziury. 

W imieniu Radnego Jarosława Plichty poinformowała o dziurze na Zadębieńcu w kierunku Plutów (za 
końcem asfaltu) 

Wójt Gminy Karol Misiak – doraźnie poprawimy drogę Godynice – Zagórcze naszą równiarką. Jeśli 
będą warunki pogodowe, aby opłacalne było wynajęcie dużej równiarki to będą takie naprawy 
robione. 

Radny Józef Toruński – podziękował za porównanie dróg na jego terenie. Zgłosił do równania drogę 
przez las od Fajum do Kamieników. Są duże dziury. 

Na drodze powiatowej przez Zabrodzie są duże wyrwy. 

Wójt Gminy Karol Misiak –  w kwestii drogi powiatowej na Zabrodziu przez dwie kadencje nie zostało 
na niej nic zrobione mimo tego, że nasza Radna Powiatowa była Przewodniczącą Komisji ds. dróg. Ta 
interpelacja będzie zgłaszana pisemnie do PZD. 

W poprzedniej kadencji było zrobionych dużo dróg (około 7 km asfaltu), jednak to wszystko to kropla w 
morzu potrzeb. Nie jesteśmy w stanie wszystkiego nadrobić w przeciągu jednej, dwóch czy trzech 
kadencji. Wymaga to systematycznej i długoterminowej pracy. Mam nadzieję, że w tej kadencji 
zrobimy nie mniej. Najważniejsze, aby w Radzie było porozumienie i zgoda, wszystkiego od razu nie da 
się uzdrowić. 

Radna Bożena Łuszczek –dziura na Zabrodziu jest niewidoczna. 
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Włączały się alarmy na gimnazjum, gdzie dzwonić w takim przypadku? 

Wójt Gminy Karol Misiak –  odnośnie alarmów jest to przykład znieczulicy. Okrężną drogą otrzymałem 
telefoniczna informację o tym alarmie, nie był to alarm na gimnazjum tylko na przepompowni ścieków. 
Wyłączyła się pompa, bo ludzie wrzucają różne rzeczy, które zapychają kanalizację. Chcemy 
zamontować system powiadamiania sms o tych alarmach do konserwatorów. Po sesji podam numer 
do konserwatora, aby móc zgłaszać mu takie alarmy. 

Radny Grzegorz Kulig – problem dróg na terenie naszej Gminy jest przeogromny. Musimy szukać 
pieniędzy, aby zasilić drogownictwo. Przypominam o drodze na Sokoleniu, są dziury, wymaga ona 
radykalnych napraw. 

Radny zapytał również o sprawę drogi na Tomczykach. Droga się bardzo zwęziła po wytyczeniu działek. 

Wójt Gminy Karol Misiak –  droga na Sokoleniu ma podbudowę. Wywiezienie i wyasfaltowanie 
odcinka 600-900 m to koszt około 170 -200 tyś zł. 

Odnośnie drogi na Tomczykach są prowadzone rozmowy nad rozwiązaniem tego problemu. 

Radny Jan Stawirej – interpelował o zamieszczanie informacji o zwołaniu sesji na stronie internetowej 
gminy i w ogólnodostępnych gablotach. 

Dodatkowo zapytał, kiedy będzie uruchomiona sala gimnastyczna. 

Kolejna sprawa – przy powoływaniu Komisji Rewizyjnej powinny być brane wszystkie opcje polityczne 
Rady, a są tylko jedne, jest to stronnicze. 

Wójt Gminy Karol Misiak –  o sesjach są informowani wszyscy Radni i Sołtysi, a dodatkowo w gablocie 
w Urzędzie Gminy również są te informacje zamieszczane. Informacja o zwołaniu sesji będzie 
umieszczana w gablocie przed budynkiem Urzędu oraz na stronie internetowej. 

Sala gimnastyczna jest w trakcie odbiorów, dziś odebrał ją Sanepid, a o godz. 14 jest odbiór przez PSP. 
Pozostał odbiór przez Nadzór Budowlany. Mamy nadzieję, że dla dzieci w przeciągu miesiąca będzie 
oddana do użytku. Termin uroczystego otwarcia będzie ustalany. 

W kwestii Komisji Rady Gminy głosują i wybierają spośród siebie Radni. 

Radny Adam Sowizdrzał – w Radzie nie ma opcji i partii tylko komiety. W Komisji Rewizyjnej są radni z 
różnych komitetów (zarówno z komitetu Wójta, jak i z PIS i PSL). Tak Radni zgłaszali i głosowali na 
osoby do komisji.  

Radny Jan Stawirej – są różne postawy w komitecie. 

Radny Adam Sowizdrzał -  były zgłoszone te osoby i te osoby zostały wybrane do komisji. 

Radny Grzegorz Kulig – Rada jest po to by działać dla wspólnego dobra Gminy. 

Radny Adam Sowizdrzał -  prosi o naprawę natrysku na drodze w kierunku Bugaja. 

Ad. 6 

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2015 
rok. 

Wójt Gminy wyjaśnił, że zmiana jest konieczna by zaznaczyć w budżecie planowany remont odcinka 
drogi od Brąszewic do oczyszczalni ścieków (około 1500 m), by sięgnąć po pieniądze z programu dróg 
dojazdowych. 

Przewodniczący Rady Gminy z powodu braku uwag do projektu uchwały   
poddał ją pod głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 13 radnych obecnych na sali obrad. Rada nie 
wniosła zastrzeżeń i opowiedziała się jednogłośnie za przyjęciem   
Uchwały Nr IV/17/14 w sprawie dokonania zmian w budżecie Gminy na 2015 rok. 

 

Uchwała stanowi integralną część protokołu. 

  

Ad. 7 

Przewodniczący Rady Gminy odczytał treść deklaracji na zabezpieczenie środków finansowych na 
zakup samochodu bojowego typu lekkiego dla OSP Chajew. 
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Wójt Gminy poprosił o poparcie dla inicjatywy OSP Chajew i prezesa tej jednostki na zakup takiego 
pojazdu. 

Radny Jacek Piotrowski wyraził swoje obawy czy zakup takiego pojazdu jest zasadny. 

Radny Adam Sowizdrzał również poprosił o poparcie dla zabezpieczenia środków na zakup tego 
pojazdu. 

Radny Grzegorz Kulig uważa, że będzie  trudno uzyskać taki pojazd, ale jeśli udałoby się pozyskać na 
teren nowe auto warte około 150 tys zł wydając z budżetu tylko 30 tys zł to było by to bardzo dobre 
rozwiązanie i spokój na wiele lat. 

Wójt Gminy wie jak trudno jest otrzymać dofinansowanie na zakup auta i uważa, że przyszłość jest 
tylko w nowych samochodach bądź po kapitalnych remontach. Jednostka OSP Chajew będzie miała 
własnego wkładu około 20 tyś zł. Prosi o nie podcinanie skrzydeł jednostce OSP. 

Radny Jerzy Ławniczak – mamy wysłużone samochody strażackie, które pochłaniają pieniądze na 
naprawy. Został pozyskany do OSP Brąszewice używany samochód bojowy typu ciężkiego w stanie 
bardzo dobrym. Jeśli będzie więcej nowych pojazdów to mniej będzie wydawane na naprawy. Również 
trzeba czynić starania, aby pozyskać na Starce porządny wóz, aby zabezpieczać całe społeczeństwo. 

Przewodniczący Rady Gminy poddał deklarację pod głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 13 
radnych obecnych na sali obrad. Rada opowiedziała się jednogłośnie za przyjęciem Deklaracji w 
sprawie zabezpieczenia środków finansowych na zakup samochodu bojowego lekkiego dla 
Ochotniczej Straży Pożarnej w Chajewie. 

 

Przewodniczący zarządził 5 minut przerwy. 

 

Ad. 8 

Po wznowieniu obrad Wójt Gminy poinformował Radę Gminy, że obowiązki po Pani Małgorzacie 
Domagała, która od nowego roku przeszła na emeryturę zostały podzielone wśród pracowników 
Urzędu i nie będzie nikt zatrudniany na ten etat. Sprawy dotyczące obsługi Rady Gminy będzie 
prowadził Sylwester Domagała, a kasę przejęła Pani Helena Marczak. 

 

Wójt Gminy przedstawił odpowiedzi na pisemne interpelacje Radnego Jacka Piotrowskiego. 

 

Wójt Gminy poinformował, że w pierwszej połowie lutego odbędzie się sesja w sprawie przyjęcia 
strategii Złoczewskiego Obszaru Funkcjonalnego, którego Gmina Brąszewice jest członkiem. 

 

W najbliższym czasie odbędą się spotkania sołeckie i wybory sołtysów. Wójt Gminy poprosił o 
zaangażowanie w te wybory i zaprosił na spotkania w poszczególnych sołectwach. 

 

Wójt Gminy zgłosił się osobowo do Radnego Jerzego Ławniczaka z informacją że w najnowszym 
wydaniu czasopisma Strażak ukazał się artykuł dotyczący półrocznej abolicji dla wszystkich kierowców 
konserwatorów OSP, którzy będąc ubezpieczonym w KRUS podpisali umowy z Wójtem Gminy. Jest 
abolicja, dzięki której ci konserwatorzy mogą zgłosić się do KRUS, aby nie tracić przywilejów, które 
wypracowali przez wiele lat. Wójt poprosił Radnego Jerzego Ławniczaka, aby zorientował się jak 
wygląda sytuacja w strażach OSP na terenie gminy i poinformował zainteresowanych strażaków. 

 

Wójt Gminy uważa, że zgodnie z opiniami ekonomistów nie możemy liczyć na więcej pieniędzy w 
Samorządzie i w Polsce. W związku z tym należy racjonalnie gospodarować finansami w ramach 
struktur, jakie posiadamy m.in. poprzez racjonalizację zatrudnienia, zwiększanie efektywności, 
konsolidację pewnych obszarów Samorządu itp.  

 

Wójt Gminy poinformował Radę, że 19 stycznia 2015 r. do Urzędu Gminy wpłynęło pismo od Zarządu 
Powiatu dotyczące analizy możliwości wykonania przebudowy odcinka drogi powiatowej nr 1708 E 
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relacji Pipie-Marianów. Planowany jest kompleksowy remont drogi od szkoły w miejscowości Pipie do 
Marianowa. Koszt tej przebudowy to około 2,5 mln zł. Powiat prosi o wsparcie finansowe tej inwestycji 
w kwocie 0,5 mln zł. Problem z tą drogą jest doskonale znany, ale kwota 0,5 mln zł jest nie do 
zaakceptowania. Gminy na taki wydatek nie stać. Droga bardzo ważna, ale mamy też wiele innych 
wydatków na swoich drogach. Jeśli wysokość tego dofinansowania udałoby się radykalnie zmniejszyć 
to należałoby pomyśleć o tej partycypacji.  

Radna Marzena Cichecka poprosiła o racjonalne przemyślenie tematu tej drogi, bo jest ona bardzo 
ważna dla mieszkańców tego regionu. 

Radny Józef Toruński dodał, że wybudowanie tamtej drogi pozwoliłoby na odciążenie innych 
odcinków. 

Wójt Gminy dodał, że prowadzi rozmowy z Starostą Sieradzkim i Dyrektorem PZD, ale kwota 0,5 mln zł 
jest nie do udźwignięcia przy ogromie potrzeb własnych. Jest to bardzo potrzebna inwestycja dla tego 
regionu. Trzymam się tej inwestycji, ale cenę musimy negocjować. Dodatkowo czeka nas przywrócenie 
nawierzchni na drodze w miejscowości Przedłęcze po budowie kanalizacji. Również droga na Pasiach 
jest istotna. Nie możemy również rezygnować z krótkich odcinków dróg. 

 

Radny Jan Stawirej – chce, aby było jasno podane, kiedy i gdzie można się zgłaszać do pracy w 
komisjach wyborczych w wyborach prezydenckich. 

Sekretarz Gminy Renata Plucińska poinformowała, że zgłoszenia do komisji należy przekazywać do 
przedstawicieli partii, którzy zgłaszają gotowe listy. 

 

Przewodniczący Rady Gminy odczytał pismo mieszkańca Czesława Cygana do Komisji Budżetu RG z 
prośbą o przekazanie środków na naprawę drogi gminnej nr 321 we wsi Szczesie, wskazując na dojazd 
dzieci z posesji nr 2 i 3 do przedszkola. 

Kierownik Ref. Infrastruktury Technicznej Agnieszka Drzazga poinformowała, że jest to dróżka 
dojazdowa do pól, a mieszkańcy tych posesji mają zapewniony dojazd od strony wsi Czartoria. 

 

Radny Jan Stawirej – poinformował, że droga obok jego posesji zaczyna się kruszyć. 

 

Na zakończenie Wójt Gminy poprosił Radnych o zaangażowanie i współpracę w poszukiwaniu środków 
finansowych na terenie Gminy Brąszewice, o pomysły na poczynienie oszczędności, zracjonalizowanie 
działania itp.  

 

Ad. 11 

Przewodniczący Rady Gminy zamknął obrady IV sesji Rady Gminy.  

 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

Przewodniczący Rady Gminy 

 

 

Adam Sowizdrzał 

Protokołował:  
Sylwester Domagała 


